
 

 
Nyhetsbulletin från SD Södermanland. 

Nummer 3, November 2011. 

 
 

 
Ny distriktsombudsman 

SD Södermanlands ombudsman Stefan Jacobsson har 
lämnat sin tjänst för att istället börja jobba som 
ombudsman för riksorganisationen. Han behåller dock 
sina förtroendeuppdrag i både Strängnäs och landstinget 
Sörmland, och sitter kvar på sina styrelseposter. 
 
Den person som nu tar över ombudsmannatjänsten i 
distriktet är SDU Södermanlands ordförande Anton 
Berglund från Eskilstuna. Anton kommer att ha som 
främsta uppgift att sköta kontakten med alla medlemmar i 
distriktet. Det är alltså till honom du bör vända dig om du 
har frågor som rör medlemskap och medlemsaktiviteter, 
eller om du vill börja jobba aktivt för SD.  
 
Han nås på telefonnummer 072-7258845 eller via mail: 
anton.berglund@sverigedemokraterna.se. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Efter ett längre uppehåll orsakat 
av tidsbrist kommer nu äntligen ett 
nytt nummer av Nyhetsbulletinen.  
 
Det förra numret kom ut i Maj, och 
under alla de månader som gått 
sedan dess har det hänt en hel del 
som är värt att nämna. Av den 
anledningen kommer detta 
nummer att bli mer omfattande än 
vanligt.  
 
Inför framtiden är min 
förhoppning att det ska finnas tid 
till att skriva bulletinen mera 
regelbundet. Förhoppningsvis 
kommer nästa nummer ut strax 
före årsskiftet. 
 
Jag önskar er trevlig läsning! 
 
Therese Borg 
073-9508934 
 

 

 
Anton Berglund. 
Foto: Therese Borg 

 



 

 

Demonstration mot det politiska våldet 
Den 5 juni begav sig ett antal Sverigedemokrater från Södermanland till Uppsala för att delta i en 
demonstration mot det politiska våldet. Demonstrationen var en motreaktion på den misshandel 
som några Sverigedemokratiska ungdomar  
råkat ut för i samband med en 
flygbladsutdelning några veckor tidigare.  
 
Uppslutningen vid demonstrationen var 
god. Runt 150 personer gick med i 
demonstrationståget och var också 
åhörare till de tal som hölls på 
Celsiustorget.  
 
Det var gott om motdemonstranter på 
plats, men tack vare en mycket god insats 
från polisen avlöpte det hela väl.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
Demonstrationståget. 

Foto: Privat 

 
Adam Marttinen, Axel Heder och Mattias Swärd. 

Foto: Therese Borg 
 

 
Erik Almqvist. 
Foto: Privat 

 

 
Therese Borg, Anna Wigenstorp, Björn Söder och 

Håkan Borg. 
Foto: Johanna Johansson  

Pavel Gamov. 
Foto: Privat 



 

 

Partiledarbesök 
Den 7 juni var Jimmie Åkesson på besök i Eskilstuna för andra gången inom loppet av några 
veckor. Ett ganska stort antal medlemmar från SD Södermanland fanns också på plats för att ta 
del av allt Jimmie hade att berätta, och för att ställa frågor . 
 
Kvällen inleddes med att 
distriktsordförande Adam Marttinen 
höll ett välkomsttal, och därefter 
lämnade han över ordet till Jimmie som 
berättade om vad som sker dels 
organisatoriskt inom partiet, men 
framförallt om det politiska arbetet i 
riksdagen. 
 
Sedan följde en lång frågestund, då 
Jimmie svarade på frågor från 
medlemmarna. De områden som 
berördes var SD:s inställning till fritt 
cabotage, skatter på drivmedel, 
transport via land – och järnväg, 
förnyelsebara energikällor, upphandling 
av kött som producerats på ett sätt som 
inte lever upp till svensk 
djurskyddslagstiftning, återbetalning av 
koldioxidskatt på dieseldrivna fordon 
inom jord – och skogsbruk, samt 
finansiering av sjöräddning.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Utöver detta fick Jimmie redogöra för vad 
som avses med öppen svenskhet, och 
förklara hur det kommer sig att s k 
”gömda” flyktingar (läs illegala invandrare) 
kan söka och få vård och ändå förbli 
”gömda”. En väldigt öppenhjärtig 
diskussion fördes också kring frågor av 
intern snarare än politisk karaktär. 
Sammanfattningsvis var det ett mycket 
trevligt och givande möte!  

 

 
Jimmie Åkessson. 

Foto: Therese Borg 
 

 
Åhörare. 

Foto: Therese Borg 
 

 
Åhörare. 

Foto: Therese Borg 
 

 
Jimmie Åkesson svarar på frågor. 

Foto: Therese Borg 
 



 

 

Interpellationsdebatt angående patientsäkerhet 
Under våren lämnade Therese Borg in två interpellationer med anledning av den läkare som 
under sin tid hos Landstinget Sörmland utsatte flera patienter för sexuella övergrepp. De frågor 
som ställdes i interpellationerna var bl.a. om rutinerna för bakgrundskontroll förändrats vid 
nyanställning av vårdpersonal, och om åtgärder vidtagits för att säkerställa att klagomål från 
patienter mot vårdpersonal utreds ordentligt.  
 
Under landstingsfullmäktigesammanträdet i 
juni besvarades interpellationerna, och det 
uppdagades då att det finns brister i rutinerna 
för hantering av klagomål som inkommer 
direkt till en vårdenhet istället för till 
patientnämnden.  
 
Therese har nu följt upp det hela genom att 
lämna in en motion om att införa ett regelverk 
för hantering av klagomål från patienter. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
Therese Borg i landstingsfullmäktige. 

Foto: Privat 
 

http://sodermanland.sverigedemokraterna.se/2011/09/14/motion-om-regelverk-for-hantering-av-klagomal-fran-patienter/
http://sodermanland.sverigedemokraterna.se/2011/09/14/motion-om-regelverk-for-hantering-av-klagomal-fran-patienter/


 

 

SD Södermanlands första landstingsbudget 
I juni lämnade landstingfullmäktigegruppen in sin allra första budget för landstinget Sörmland, 
efter idogt arbete. Dess viktigaste innehåll sammanfattades i ett pressmeddelande som återges 
nedan:  
 

SD Södermanland har nu presenterat sin landstingsbudget för 2012, och en av de 
besparingar som anges är att partiet säger nej till att illegala invandrare ska erbjudas 
subventionerad vård. 
 

- Akutsjukvård ska självklart erbjudas alla som är i behov av det, men det är inte 
acceptabelt att människor som uppehåller sig illegalt i landet och därmed inte bidrar till 
välfärden ska få ta del av den övriga vården till subventionerade kostnader, säger Adam 
Marttinen, partiets gruppledare. 
 

SD föreslår också att 10 miljoner kronor förs över från Nämnden för kultur, utbildning och 
friluftsverksamhet till Länssjukvårdsnämnden, med motiveringen att det är viktigare att 
prioritera pengar till kvalitativt god vård. Omkring 6 miljoner kronor ska istället gå utbildning av 
ett 20-tal specialistsjuksköterskor, och resten av pengarna ska gå till ökad läkartäthet och 
andra satsningar inom vården. 
 
Tillskottet till vården innebär en nedskärning på stöd till kulturverksamheter som endast har ett 
fåtal utövare och som inte i hög utsträckning kommer allmänheten till del, och genom att stöd 
till folkhögskoleverksamhet och annan utbildningsverksamhet som inte gynnar landstingets 
kärnverksamhet tas bort. Stöd till att värna och framhålla kulturarvet prioriteras dock, och 
berörs inte av nedskärningarna. 
 
Vidare föreslår SD att det införs krav på goda kunskaper i svenska språket för alla anställda 
inom landstinget. Framförallt av patientsäkerhetsskäl, men också för att effektivisera 
organisationen. Dessutom säger partiet nej till alla former av kvotering och menar att tjänster 
ska tillsättas efter kompetens och inget annat, även detta i syfte att effektivisera 
organisationen. SD vill också se ökade insatser för att förebygga och åtgärda alla former av 
våld, sexualiserat våld och hedersrelaterat våld, även då detta inte förekommer i nära 
relationer och oavsett om den som drabbas är man eller kvinna. 
 
 
 
 

Under den långa budgetdebatten i 
landstingsfullmäktige i juni gav 
budgeten upphov till livliga 
diskussioner, och det framförallt på 
grund av ställningstagandet att inte 
låta illegala invandrare få vård till 
subventionerad kostnad.  
 
 
 
 
 
 
 

 
Stefan Jacobsson i landstingsfullmäktige. 

Foto: Privat 

http://sodermanland.sverigedemokraterna.se/2011/06/09/sd-sodermanlands-arsplan-2012/


 

 

Politikerveckan i Amedalen 
Representanter från SD Södermanland fanns på plats i Visby under politikerveckan i Almedalen 
2-10 juli. Adam Marttinen, Kim Fredriksson och Therese Borg var där hela veckan, Adam och 
Kim som privatpersoner och Therese som representant för SD-Kvinnor. Under lördagen anlände 
också fler sörmländska SD-politiker, för att delta under SD:s egen dag i Almedalen på söndagen.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Kim Fredriksson och Adam Marttinen.  

Foto: Henrik Gustafsson 
 

 
Therese Borg.  

Foto: Henrik Gustafsson 

 
Hanna Wigh, Chang Frick och Therese Borg. 

Foto: Mikael Valtersson 
 

 
Alexandra Brunell, Therese Borg och Hanna Wigh. 

Foto: Henrik Gustafsson 
 

 
Chang Frick, Therese Borg och Hanna Wigh. 

Foto: Mikael Valtersson 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Kim Fredriksson, Amelie Hallberg och 

Richard Jomshof. 
Foto: Henrik Gustafsson 

 
Middag på O´Learys. 
Foto: Linus Bylund 

 

 
Middag på O´Learys. 
Foto: Linus Bylund 

 
Middag på Wisby hotell. 

Foto: Säpo 

 
Therese Borg. 

Foto: Anna Wigenstorp 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Hanna Wigh, Louise Erixon och Therese Borg.  

Foto: Miriam Assai 

 
Tobias Karlsson. 

Foto: Therese Borg 
 

 
Jimmie Åkesson. 

Foto: Therese Borg 
 



 

 

Sommartal i Sölvesborg 
Fredagen den 5 augusti begav sig Kim 
Fredriksson, Therese Borg, Stefan Jacobsson 
och Sven Bager till Sölvesborg för att lyssna till 
Jimmie Åkessons sommartal. Det var en lång 
bilresa och det hann bli kväll innan de kom 
fram till hotellet efter ett antal uppehåll på 
vägen för att sträcka på benen och äta.  
 
 
 
 
 
 
 

Lördagen infann sig snart, och utöver att Jimmie 
Åkesson höll sitt sommartal höll även Carina 
Herrstedt och Therese Borg tal, för SD-
Kvinnors räkning. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Kim Fredriksson, Therese Borg och Sven Bager. 

Foto: Stefan Jacobsson 

 
Sven Bager och Stefan Jacobsson. 

Foto: Therese Borg 

 
Therese Borg. 

Foto: Patrik Ellberg 

 
Carina Herrstedt. 

Foto: Patrik Ellberg 

 
Jimmie Åkesson. 

Foto: Therese Borg 

 
Åhörare. 

Foto: Therese Borg 
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Hemresa blev det först på söndagen, efter en mycket trevlig helg som bjudit på många timmars 
umgänge med trevliga partivänner. 

 
Blomsterutdelning. 
Foto: Patrik Ellberg  

Therese Borg och Carina Herrstedt. 
Patrik Ellberg 

 
Stefan Jacobsson, Kim Fredriksson och 

Julia Kronlid.  
Foto: Therese Borg 

 
 

Stefan Jacobsson. 
Foto: Therese Borg 

 

 

Linus Bylund, Isabella Madeleine da Correggio 
och Johanna Johansson. 

Foto: Therese Borg 
 

 

 
Hanna Wigh och Alexandra Brunell. 

Foto: Therese Borg 
 

https://www.facebook.com/profile.php?id=907105120


 

 

Landstingspolitisk träff i Jönköping 
Den 7 augusti åkte Stefan Jacobsson och Therese Borg vidare direkt från Sölvesborg till 
Jönköping, där de på morgonen den 8 augusti begav sig till Landstingskansliet för att sluta upp 
med ett antal Sverigedemokratiska gruppledare och politiska sekreterare från landsting/regioner i 
olika delar av landet.  
 
Hela dagen ägnades sedan åt att diskutera landstingspolitik, både i hel grupp och i mindre 
arbetsgrupper med fokus på fördjupning inom områdena sjukvård, kultur, kollektivtrafik, 
regionbildning samt budget och ekonomi. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Fikapaus. 

Foto: Therese Borg 
 

 
Fikapaus. 

Foto: John Bergström 
 



 

 

Flygbladsutdelning i Eskilstuna 
Under hösten har flygblad delats ut i Eskilstuna centrum vid tre tillfällen. Det är främst 
medlemmar i Eskilstuna som hjälpt till, men före detta distriktsombudsmannen Stefan Jacobsson 
har också varit med och dragit sitt strå till stacken.  
 
Under utdelningarna har responsen från förbipasserande varit god. Många har kommit fram för 
att prata och ställa frågor, och ganska många har kommit fram bara för att uttrycka sitt stöd och 
sin glädje över att se oss.  
 
Några foton från utdelningarna finns att se nedan.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Stefan Jacobsson. 

Foto: Therese Borg 
 

 
Adam Marttinen. 

Foto: Therese Borg 

 
Axel Heder.  

Foto: Therese Borg 
 

 
Therese Borg. 

Foto: Rasmus Haglund 
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Bengt Andersson. 

Foto: Therese Borg 
 

 
Anton Berglund. 

Foto: Therese Borg 
 

 
Seppo Vuolteenaho. 
Foto: Therese Borg 

 

 
Kim Fredriksson. 

Foto: Therese Borg 
  

Therese Borg. 
Foto: Kim Fredriksson 

 
Rasmus Haglund. 

Foto: Therese Borg 
 



 

 

 
 
 
 

Landstingsfullmäktige beslutade om 
nedskärningar i vården  

Med anledning av den kapacitetsanpassning till 
90 % (nedskärning av antal vårdplatser) som 
under hösten påbörjades inom vården utan att 
det först fattats ett politiskt beslut sattes ett extra 
sammanträde in i landstingsfullmäktige den 7 
oktober på oppositionens begäran. Åtgärden 
ansågs av såväl oss i SD som av den övriga 
oppositionen vara av principiellt viktig karaktär, 
och den förmodas dessutom påverka fler 
nämnder än LSN (Länssjukvårdsnämnden). En 
så pass omfattande åtgärd borde diskuteras och 
beslutas i fullmäktige, och så blev alltså fallet.  
 

Vi i SD och den övriga oppositionen motsatte oss kapacitetsanpassningen då det finns goda skäl 
att tro att åtgärden endast leder till längre vårdköer och därmed till negativa konsekvenser för de 
som är i behov av vård och till en på sikt ännu sämre ekonomi. 
 
Förslag fanns från majoritetens sida på hur vården ska effektiviseras för att undvika att 
vårdköerna blir längre i samband med nedskärningarna, men vi var många som ansåg, med 
hänsyn tagen till såväl patienter som vårdpersonal som den ekonomiska utvecklingen på sikt, att 
effektivisering bör vara ett första steg och att en minskning av antalet vårdplatser bör ske först 
efter att effektiviseringarna gett resultat.  
 
Dessutom kunde det inte anses finnas tillräckligt med beslutsunderlag för att veta om åtgärden 
leder till den besparing som så väl behövs för att åtgärda det stora underskottet inom LSN. 
 
Anmärkningsvärt var hur majoriteten gång på gång i den tre timmar långa debatten återkom till 
vikten av att ta ansvar, och trots det drev igenom ett i mina ögon oansvarigt beslut. Inte nog med 
att majoriteten inte kunde redovisa vilken summa som kapacitetsanpassningen skulle komma att 
generera i form av besparing. Åsa Kullgren (S) gick dessutom så långt som till att meddela att de 
patienter som inte får vård enligt vårdgarantin inom landstinget Sörmland bör söka sig till ett 
annat landsting för att få den vård de behöver. 
 
En sådan inställning vittnar om allt utom just 
ansvarstagande. Målet borde vara att uppfylla 
vårdgarantin, snarare än att hänvisa patienterna till 
andra landsting! 

 

 

 

 

 

 

 

 

Utbildningsdag för SD Södermanland 
Den 3 september höll SD Södermanland 
utbildningsdag i Eskilstuna. Partiets 
säkerhetsansvarige Bengt Malmberg 
föreläste om personsäkerhet, och övriga 
inslag under dagen var hur man som 
förtroendevald bör hantera sociala medier 
och journalister. Kort information gavs 
också om det formella arbetet i 
fullmäktige, nämnder och dylikt.  
 
Dagen kommer att följas upp med 
fördjupad utbildning inom medieträning 
och formellt politiskt arbete under 
november månad.  

 
Adam Marttinen i landstingsfullmäktige. 

Foto: Privat 



 

 

Medlemsträff med utbildning och besök från riksdagen. 
Söndagen den 9 oktober träffades en skara aktiva Sverigedemokrater, huvudsakligen från 
Södermanland, i stadshuset i Eskilstuna för att delta i utbildning och träffa riksdagsledamot 
Carina Herrstedt som var på besök under större delen av dagen. 
 
Som inledning på dagen bjöd Bertil Malmberg 
från Trosa på en ganska lång men mycket 
lärorik och intressant föreläsning om islam. 
Föreläsningen följdes av en mängd frågor från 
åhörarna.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nästa punkt på programmet var en kort föreläsning 
samt gruppdiskussion om kultur. Therese Borg från 
Eskilstuna var föreläsare och ledde också 
gruppdiskussionen som vittnade om att det fanns ett 
stort intresse för kulturfrågor bland deltagarna.  

 
Som avslutning på dagen berättade Carina Herrstedt om 
hur arbetet i riksdagen fungerar. Deltagarna fick höra 
om allt ifrån utskottsarbetet, motionsskrivning och det 
interna partiarbetet på riksnivå till hur det fungerar med 
resor och boende. Att döma av reaktionerna från de 
närvarande så var det väldigt uppskattat att få ta del av 
det Carina hade att berätta. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Bertil Malmberg. 

Foto: Therese Borg 

 
Kim Fredriksson, Anton Berglund, 
Håkan Borg och Stefan Jacobsson. 

Foto: Therese Borg 

 
Carina Herrstedt. 

Foto: Therese Borg 
 

 
Åhörare.  

Foto: Therese Borg 
 

 
Therese Borg. 

Foto: Seppo Voulteenaho 
 



 

 

Debatt om kulturplan i landstingsfullmäktige 
Under sammanträde med landstingsfullmäktige den 25 oktober lämnade SD in ett särskilt 
yttrande angående den kulturplan för Sörmland som antogs. Detta gav upphov till viss debatt, då 
SD som enda parti hade invändningar mot delar av det som anges i kulturplanen. Vilka dessa 
invändningar var kan läsas i det särskilda yttrandet som återges nedan. 
 

Vi Sverigedemokrater ställer oss positiva till att det tagits fram en kulturplan som tydliggör 
målen med kulturverksamheten samt hur målen ska uppnås. Dock anser vi att vissa inslag i 
kulturplanen går stick i stäv med den politiska vilja som beskrivits i vår budget för 2012. 
 
Detta gäller dels folkhögskolorna som vi menar att landstinget, med undantag för utbildningar 
som kan anses vara till nytta för landstingets egen kärnverksamhet, inte bör driva. 
 
Det gäller också det faktum att kulturplanen utgår från en integrationspolitisk snarare än en 
assimileringspolitisk grund. Som exempel kan nämnas stödet till etniska kulturföreningar och 
scenkonstens arbete med mångkultur. 
 
Vidare är vi kritiska till att ett genusperspektiv i så pass hög utsträckning ska genomsyra de 
aktiviteter som genomförs inom ramen för kulturplanens verksamhet. Kvalitet och variation bör 
vara högre prioriterat än ett genusperspektiv när det gäller urval inom kulturverksamhet. 
Vi vill se att ovan angivna synpunkter tas till vara i arbetet med kulturverksamheten och att de 
beaktas i framtida kulturplaner. 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Numrets utvalda citat 
Den ersättning som gäller är 24 kronor om dagen för en 
ensamstående person, 19 kronor per dag och person för 
ett par. 
 
– Det räcker inte ens till cigaretter. Det finns folk här 
som går till snabbköpet och stjäl en flaska läsk eller ett 
paket cigaretter. Man kan knappt kalla det brottsligt, det 
är ett krig för deras existens, säger han. 
 
– Här hittar du allt du vill: dyra telefoner, nya kläder med 
prislapparna kvar… De säljs och pengarna går till 
narkotika. 
 
– Folk dricker och blir fulla varje natt, de misshandlar 

varandra, och plåstras om primitivt inne på rummen. 

Från intervju med en asylsökande bosatt på Hotell Eskilstuna.  
Publicerat i tidningen Folket 1 november 2011.  

Nya motioner från SD 
 

Lagda motioner i landstinget: 
-Motion om regelverk för hantering av klagomål från patienter 
 
SD har också lagt fler motioner i några av länets kommuner sedan förra bulletinen kom ut. De 
har handlat om införande av vårdnadsbidrag, förbättrade och mer rättvisa riktlinjer för färdtjänst 
samt ökade möjligheter att få belysning i elljusspåren under sena kvällar och nätter.  
 
Läs motionerna i sin helhet genom att besöka kommunföreningarnas hemsidor! 



 

 

Viktig information inför vårens årsmöten. 
I vår kommer såväl distrikt som kommunföreningar att hålla årsmöten. För att du som medlem 
ska få ut så mycket som möjligt av årsmötena får du därför denna korta sammanställning som tar 
upp några av de absolut viktigaste sakerna som du behöver känna till. Det måste dock påpekas att 
det som anges i sammanställningen bara är en liten del av allt det som gäller vid årsmöten. För en 
fullständig insikt behöver du läsa partiets stadgar, som bifogas till denna sammanställning.  
 
Observera dock att vissa ändringar kommer att göras i stadgar under landsdagarna den 25-27 
november, och att du därför behöver läsa även de nya stadgarna när dessa väl är antagna och 
utlagda på partiets hemsida.  
 
Tänk också på att alltid hålla partiet uppdaterat angående dina kontaktuppgifter. För att du ska 
kunna kallas till årsmöte måste vi ha korrekt postadress och helst också mailadress. Du meddelar 
ändrade kontaktuppgifter till distriktsombudsmannen eller direkt till medlemsregistret. 
 
 

 För den som redan är medlem i partiet gäller att medlemskapet upphör den 1 april om 
inte ny medlemsavgift betalats in före dess. Det innebär alltså att den person som är 
medlem i partiet idag har rösträtt på vårens årsmöten i såväl den egna kommunföreningen 
som i distriktet oavsett när ny årsavgift betalas in. För frågor om hur avgiften betalas in 
kontaktas vår distriktsombudsman Anton Berglund. 

 

 För den som inte är medlem men funderar på att bli det gäller andra regler för att ha 
rösträtt på årsmöten.  
 

 För rösträtt vid kommunföreningsårsmöte gäller att medlemskapet är bokfört 
senast den 7 januari. Inbetalning av medlemsavgift bör alltså ske i god tid före den 
7 januari för den som vill vara garanterad rösträtt på årsmötet.  

 För rösträtt vid distriktsårsmöte gäller att medlemskapet är bokfört senast den 7 
februari. Inbetalning av medlemsavgift bör alltså ske i god tid före den 7 februari 
för den som vill vara garanterad rösträtt på årsmötet.  

 

 Varje medlem i en kommunförening har rätt att lämna in motioner, framställningar och 
övriga förslag för behandling vid föreningens årsmöte. Senast 1 december ska dessa vara 
kommunföreningsstyrelsen tillhanda. 
 

 Varje medlem i distriktet har rätt att lämna in motioner, framställningar och övriga förslag 
för behandling vid distriktets årsmöte. Senast 1 januari ska dessa vara distriktsstyrelsen 
tillhanda. 

 

 Varje medlem i en kommunförening har rätt att nominera personer till förtroendeposter i 
kommunförenings styrelse eller i dess valberedning. Även revisor och revisorsuppleant 
kan nomineras. 

 Nominering av person till styrelsepost ska inkomma till valberedningen senast 1 
december.  

 Nominering av person till valberedning ska inkomma till distriktsstyrelsen senast 1 
december.  

 

 Varje medlem i distriktet har rätt att nominera personer till förtroendeposter i distriktets 
styrelse eller i distriktets valberedning. Även revisor och revisorsuppleant kan nomineras. 



 

 

 Nominering av person till styrelsepost ska inkomma till valberedningen senast 1 
januari.  

 Nominering av person till valberedning ska inkomma till distriktsstyrelsen senast 1 
januari.  

 

 Kommunföreningarna skall hålla ordinarie årsmöte inom perioden den 15 januari till den 
28 februari. 
 

 Distrikten skall hålla ordinarie årsmöte inom perioden den 15 februari till den 31 mars. 
 

 Kallelse till distriktsårsmöte och kommunföreningsårsmöte skickas ut av styrelsen senast 
30 dagar före mötet. 
 

 För både distriktsårsmöte och kommunföreningsårsmöte gäller att motioner, 
framställningar, revisionsberättelse, verksamhetsberättelse och valberedningens förslag 
skickas ut senast fjorton dagar före mötet. Om handlingarna finns att tillgå på internet 
kan hänvisning till dessa göras i andra kallelsen istället för att skickas ut. Dock måste 
partiet tillhandahålla handlingarna i traditionellt format för de medlemmar som så önskar. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Kontaktuppgifter: 
Medlemsregistret: medlem@sverigedemokraterna.se 
 
Distriktsombudsman, Anton Berglund: anton.berglund@sverigedemokraterna.se 
 
Distriktets valberedning, ordförande Thom Zetterström: thom.zetterstrom@sverigedemokraterna.se 
 
Distriktsstyrelsens ordförande Adam Marttinen: adam.marttinen@sverigedemokraterna.se 
 
Distriktsstyrelsens vice ordförande samt kassör Kim Fredriksson: kim.fredriksson@sverigedemokraterna.se 
 
Distriktsstyrelsens andre vice ordförande Sven Bager: sven.bager@sverigedemokraterna.se 
 
Distriktsstyrelsens ledamot samt sekreterare Therese Borg: therese.borg@sverigedemokraterna.se 
 
Distriktsstyrelsens ledamot Stefan Jacobsson: stefan.jakobsson@sverigedemokraterna.se 
 
Distriktsstyrelsens suppleant Bertil Malmberg: bertil.malmberg@sverigedemokraterna.se 
 
Distriktsstyrelsens suppleant Per Johnsson: per.johnsson@sverigedemokraterna.se 
 
Distriktsstyrelsens suppleant Frida Grundström: frida.grundstrom@sverigedemokraterna.se 
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Följ SD Södermanland på hemsidan! 
http://sodermanland.sverigedemokraterna.se 
Via denna sida hittar du också länkar till alla kommunföreningar i distriktet. 
 
Visa ditt stöd, gilla oss på facebook! 
https://www.facebook.com/pages/Sverigedemokraterna-S%C3%B6dermanland/185150584869922?ref=ts 
 
Följ SD Södermanlands bloggare! 
Therese Borg: http://thereseborg.wordpress.com 
 
Adam Marttinen: http://marttinen.blogg.se 
 
Följ SD:s arbete i riksdagen! 
SDWebbTV: http://www.youtube.com/user/sdwebbtv 
Hemsidan: http://sverigedemokraterna.se/ 
Riksdagsbloggen: http://sverigedemokraterna.se/riksdagen/ 
 
Bli medlem i SD! 
Fyll i ansökan här: http://sverigedemokraterna.se/medlemsansokan/ 
Eller kontakta Anton Berglund: 072-7258845 
 
Bli medlem i SD – Kvinnor! 
Maila namn och adress till: medlem@sdkvinnor.se 
Eller kontakta Therese Borg: 073-9508934 
Besök SD-Kvinnors hemsida här: http://sdkvinnor.se/ 
 
Bli medlem i SDU! 
Fyll i ansökan här: http://sdu.nu/bli-aktiv/bli-medlem/ 
Eller kontakta Anton Berglund: 072-7258845 
 
FÖRNYA ditt medlemskap i SDU här: http://sdu.nu/2011/05/18/fornya-ditt-medlemskap-i-sdu 
Eller kontakta Anton Berglund: 072-7258845 
 
OBSERVERA att medlemskap upphör om det inte förnyas årligen. Det gäller även för SDU!  
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